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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 27.01.2020 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-18.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 20/1905 

DELTAGERE: 

Tina Eggert, Nadja Qureshi, Mathilde 
Schwartz, Jannie Jensen,  Rasmus Schlüter, 
Mette Mau, Mette Larsson, Nellie Golbæk 
Louv, Gitte Asmussen, Lars Hein, Henriette 
Andersen, Susanne Frøkjær, Lucas 
Christensen, Emily Kæmmer, Lillian Meilstrup 

 

AFBUD: Rikke Haugen Sørensen  

MØDENR.: 1 - 2020  

 

Godkendelse af dagsorden: 

 Dagsordenen blev godkendt. 

Godkendelse af referat nr. 10- 2019.: 

 Referatet blev godkendt. 

Meddelelser fra: 

1. Elevrådet: 

 Elevrådet drøfter pt. hvordan man kan gøre skolen mere klimavenlig, mere specifikt at 

indføre affaldssortering 

 Der er pt. fælles drøftelser i kommunen med politikere, elevråd m.m. omkring indflydelse og 

demokrati, det er verdensmålene som har fokus 

 Elevrådet håber, at der kommer gang i affaldssorteringen meget snart. 

 Elevrådet vil gerne udarbejde en håndbog: ”Elevernes ABC” 

 Der er kommet sofaer i lokale 48 

 Det lille elevråd dækker 0. – 3. klasse, og der tales meget om toiletter i Lillegård. Derudover 

taler man om skrald og om indspark til elevhåndbogen 

 Elevrådskontaktlærerne arbejder på større sammenhæng i arbejdet mellem Det Lille 

Elevråd og Det Store Elevråd 

 

2. Forkvinden: 

 Under Børne og ungeudvalget er der pt. et ”Anbefalings-udvalg”, med repræsentanter fra 

hele Tårnby kommune, hvor man taler om de fysiske rammer, mental trivsel m.m. 

Nadia, Nellie, Emmely, Lucas og Gitte deltager fra Skottegårdsskolen  

 

 

3. Medarbejderrepræsentanter: 

 Skolen er kommet godt i gang efter juleferien. 
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 Stadig lidt frustrationer over Aula 

 Gode, hyggelige og traditionsrige arrangementer i julemåneden 

 Start på de Nationale test og anden omgang skole – hjem samtaler 

 Der var nytårskur i starten af januar, det var 7. klasserne som stod for det, og det var meget 

vellykket 

 Fokus på ”Undervisningsparathed” i de næste måneder. I marts er der særlig fokus på ”Den 

gode tone”. Der vil stå lidt om det i det kommende nyhedsbrev til forældrene 

 9. klasserne er i gang med eksamensforberedelserne 

 uge 13 er tværsuge, og der er åbent hus for forældrene om torsdagen kl. 17 – 19 

 5.A vandt i konkurrencen om at læse flest bøger, FLOT! 

 

4. Skoleledelse 

 Ledelsen har været på Internat d. 23 + 24 januar, hvor planlægningen af næste år kom på 

plads 

 Nye fraværsregler, det bliver lagt på Aula meget snart 

 Skolen skal deltage i Projekt ”Læselyst” de næste to skoleår. Kommende 8.årgange 

deltager 

 Skoleleder og viceskoleleder har haft møde med Mads Vinterby, Per Trudslev og Henriette 

Krag, hvor Kvalitetsrapporten blev gennemgået. Der var ros og anerkendelse til alle skolens 

elever, lærere og ledelse 

 Vi blev opfordret til at beskrive, hvad vi ønsker os i den store skolegård, så den kan fungere 

på elevernes præmisser. Ledelsen vil lave en overordnet skitse i samarbejde med 

personale, som beskriver behovet og ønskerne til skolegården 

 

Punkter til beslutning: 

1. Budget 2020 v/LM, bilag vedlagt 

 Alle fagudvalg er blevet rådspurgt omkring ønsker til budgettet 

 Det bliver kvalificeret på fagudvalgsmøder, forlagt MED-udvalg og besluttes i 

skolebestyrelsen 

 Lillian gennemgik det vedlagte skole-budget. Det blev godkendt 

 SFO-budgettet blev også gennemgået og godkendt 

 

2. Høring: Kvalitetsrapport, bilag vedlagt 

 Gitte laver et forslag til et høringssvar, hvor vi tager kvalitetsrapporten til 

efterretning, vi er glade for de gode resultater og arbejder videre med at 

kvalitetssikre resultaterne. 

 

3. Høring: Folkeoplysningspolitik, bilag vedlagt 

 Politikken blev taget til efterretning, med et ønske om større eksemplificering / 

konkretisering. Gitte laver et oplæg og sender rundt. 
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Punkter til drøftelse: 

1. Brugerundersøgelse (ligger på Aula) 

Der skal vælges forbedringsområder, og der skal formuleres handleplaner. 

Under temaet ”Fysiske forbedringer indendørs og udendørs” vil vi arbejde med skolegården 

og toiletterne. 

Derudover skal der laves handleplaner for ”Skolens og SFO´ens indsats for at begrænse 

mobning” og ”Lærernes og pædagogernes arbejde med at tilrettelægge undervisning i 

forhold til barnets behov”. Endelig skal skolen vælge forbedringsområder for indskolingen, 

mellemtrinnet, udskolingen og SFO-en. 

 

Forældrene er velkomne til at deltage i arbejdet med udformning af handleplaner. 

 

Der er kommet en anmodning fra 9. klasserne om, at sidste skoledag skal foregå på skolen 

som tidligere. Gitte og Susanne vil holde et møde med elevrepræsentanter og lærere fra 9. 

klasse for at finde en god løsning. 

Eventuelt: 

Punkter til kommende møder: 

1. Revidering af principper  

2. SFO´ens handleplaner på baggrund af brugerundersøgelsen (Feed-back på 

brugerundersøgelsen) 


